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SATL:n Liittokokous 2017 

Muistio Teknillisen toimikunnan kokouksesta 18.3.2017 klo 13:04 
Osallistujia 23 kpl, liite 1 
 

1. Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Mauri Linnanketo 
Liittohallituksen nimittämänä sihteerinä toimi Pasi Perhoniemi 

 
2. Ylä-Savon ATY:n Liittokokousaloitteen käsittely 

Sihteeri esitteli aloitetta ja liittohallituksen lausuntoa siitä. Asiasta käytiin keskustelua, 
jonka perusteella teknillinen toimikunta esittää liittokokoukselle, että tarvetta aloit-
teessa mainituissa asioissa etenemiselle ei ole. Sähköisen liikkumisen osalta Suo-
men Autolehti uutisoi alan kehittymisestä tarpeen mukaan. 

 
3. SATL-portaalin kehitystyöstä keskustelu 

Aamupäivästä oli saatu asiasta esittelyä liiton puheenjohtajan toimesta sen lisäksi, et-
tä kokousmateriaalissa oli asiaa taustoittavaa tietoa. Projekti toteutettaisiin siis joko 
ulkopuolisen tuen turvin, tai jos sitä ei saataisi, niin liiton omilla tasevaroilla. 
 
Asiasta käydyssä keskustelussa todettiin, että sinne kaivattiin autoalan uutisten koon-
tia. Keskustelussa heräsi myös kysymys, että miten yhdistyksissä saadaan kuukausi-
kokouksen jaettua järjestelmän kautta. Tähän ollaan toteuttamassa yhdistyksiin kurii-
rilla lähetettävää tekniikkapakettia, joka sisältää asianmukaisessa kuljetuslaatikossa 
toimitettavan tietokone-, kamera- sekä nettiyhteysvarustuksen käyttöohjeineen, joilla 
tiedon- ja kuvansiirto onnistuu portaaliin. 
 
Hyvänä nähtiin mahdollisuus käyttää portaalissa olevaa materiaalia ajasta ja paikasta 
riippumatta. Tämä voisi houkutella ruuhkavuosiaan viettävää ikäluokkaa nykyistä 
enemmän jäseniksi, varsinkin kun portaalin kautta on tarkoitus tuottaa jäsenille sisäl-
töä muita käyttäjiä edullisemmin. 
 
Toimikunta esittää liittokokoukselle, että projektiin on syytä ryhtyä joko ulkopuolisen 
tuen turvin, tai jos sitä ei saada, niin oman taseen varoin. Lisäksi toimikunta esittää 
liittokokoukselle, että liittokokous valtuuttaa Autoalan Koulutuskeskus Oy:n yhtiöko-
kouksen tekemään tarvittavia muutoksia yrityksen toimintaan niiltä osin mitä portaalin 
kehitystyön osalta on tarpeen. 
 

4. Liiton ja yhdistysten kotisivujen uudistamisesta keskustelu 
Sihteeri kävi läpi nykytilannetta liiton kotisivujen ja yhdistyksille tarjottavien kotisivu-
pohjien osalta. Tutustuttiin nykyisten sivujen käyttöön aiemmin aamupäivästä esitel-
lyn Google Analyticsin raportin kautta.  
 
Menneen vuoden aikana pyydettiin tarjouksia uusien kotisivujen potentiaalisilta toimit-
tajilta, mutta jonkin verran suurien ylläpitokulujen ja portaaliprojektin suunnittelun 
aloittamisen takia projektissa ei oltu edetty. Mahdollinen integroimisen tarve portaaliin 
liittyen on otettava kotisivuprojektissa huomioon, joten lisäaika asiassa etenemisessä 
on tarpeen. Toiminnanjohtajalle voi koska tahansa toimittaa ideoita sivujen kehittämi-
seksi. Nyt uusia ideoita ei saatu. 
 










